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Referat kretsstyremøte 11.01.2022 kl 1800 via Google Meet 

Møte startet med en samtale med vekstansatte på forbundskontoret Magnus og Eirik.  

Tips om vekst fra Magnus og Eirik: 

- Sosiale medier: Forbundet har kjørt en kampanje den siste tiden med filmer rettet mot 

ledere/ voksne. Denne kan også brukes av kretsen/ grupper. Her kan det være at man 

treffer tidligere speidere/ speiderledere som kanskje kan bidra i sitt nærmiljø. Tips: Få 

grupper til å dele slike videoer i sine omgangskretse, fb, nettsider, området. 

- Digitalet: På frivillig.no kan man legge ut en annonser der man etterspør ledere, som 

man deler på f.eks.: fb, og andre sosiale medier og nettsiden.  

- Få med foreldrene til speiderne i gruppen. Man kan også trekke inn nærmeste nettverk, 

tanter, onkler, besteforelder osv.  Spørre folk direkte, letter for at folk melder seg enn 

ved masseutsending av epost. Plukk ut noen som du tror kan passe eller kan virke 

interessert. 

- Få med familie og venner på tur og møter, gi enkle og konkrete oppgaver som ikke 

krever mye. Dette gjør det enklere for de å komme tilbake flere ganger.  

- Det finnes informasjon om hva det innebærer å være ledere på KMspeider.no, en 

konkret beskrivelse.  

- Foreldremøter: starter hvert semester med et foreldremøte, der både speidere og 

foreldre er med på det første møte. Dette gir mulighet til å komme med informasjon til 

foreldrene, samt vise fram hva speiderne innebærer. Muligens kan man bruke et 

digitalt møte seint på kvelden, om tidsklemmen skulle være vanskelig.  

- Sette krav til foreldre, det er viktig at foreldre bidrar på noe for at speidergruppe skal 

gå rundt. Lag enkle oppgaver som ikke viker for avskrekkene. Det er vanlig at foreldre 

stille opp på aktiviteter for barna sine, så ikke vær redd for å spørre.  

- Tilpasse aktivitetsnivået etter det som det er ledere og kapasitet til.  
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Kretsstyremøte 

Deltagere: 

Kretsleder: Julie Andrea Taule Nordli  

Nesteleder: Herleik Overøye Johnsen  

Styremedlem: Martine Akse – ikke tilstede  

Styremedlem: Morten Ormberg   

Styremedlem: Astrid Fykse Jacobsen  

Styremedlem: Baard Brattebø  

Vara: Amalie Ulevik Bjerk – ikke tilstede  

Vara: Andreas Severin Brattebø – ikke tilstede  

Roverrepresentant: Åsmund Bergo Aarvik 

UAB representant: Per i dag har ikke UAB fått valgt en ny representant   

Kretssekretær: Kine Nyhammer    

Vedtakssaker 

01/22 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 

02/22 Godkjenning av referat fra sist møte 

Godkjent 

03/22 Ledertreningsforndet – støtte til lederkonferansen 

Kretsstyret innvilger søknad på 390 kr sendt inn til ledertreningsforndet.  

Mål for kretsstyret  

• Helårsmål for 2022 

o Gjennomføre gruppeundersøkelse to ganger i året (vår og høst semesteret) 

o Bistå i rekrutering av ledere til gruppene i kretsen 

Orienteringssaker 
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o Oppdatering fra UAB, RB og ansatt 

• UAB: Har ikke hat aktivitet siden sist. Datoer for hele 2022 er satt og bestemt.  

• RB: Har ikke hat aktivitet siden sist. De skal ha et planleggingsmøte nå januar 

der de skal planlegge aktiviteter for 2022.   

• Ansatt: Kretsstyret er invitert til årsmøte hos KFUK – KFUM Bjørgvin 

(Sevilkretsen), oppretting av nytt kretspostsystem, i 2022 er frivillighetens år, 

og vi er invitert på konferanse av Vestland fylkeskommune, Kretsen er invitert 

til digitalt møte om landsleir, kontingenten for 2022 er justert i hypersys, det er 

sendt ut forespørsel på pris angående fellestransport og godstransport landsleir.  

o Oppdatering valgkomite 

• Harold er i gang med arbeidet, han har per når ikke fått samlet komiteen da han 

ikke har fått kontakt med dem. Aslaug har meldt fra at hun er syk og ikke kan 

bidra i komiteen dessverre. Kretsstyret har ingen konkretet forslag til 

kandidater. Kine legger ut en melding om at man kan melde seg til Harold om 

man ønsker å stille til valg. Om kretsstyret har innspill kan de sendes direkte til 

Harold.   

o Oppdatering Økonomi 

• Godkjenner regnskapet 2021. Regnskapet vil bli sendt ut til digital signering 

fortløpende.  

Drøftingssaker 

• Kretslager 

o Kretsstyret ønske å være med på nytt lageret med NSF, men ønsker ikke å si 

100% ja før felles retningslinjer og kjøreregler er kommet på plass. Herleik, 

Morten og Julie ønsker å ha et møte med styret i NSF. Kine snakker med 

Endre. Forslag til datoer for møte; 19. januar og 24. januar.  

• Koronasituasjonen – arrangement i starten av året 

o Ta med på neste møte.  Gi beskjed til komiteer at de må ta hensyn til 

smittevern og endringer.  

• Forslag til budsjett 2022 

o Kretsstyret godkjenner budsjettforslag 2022.   
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• Årsmøte 2022 (oversikt) 

o Konstituering – møteleder; Elrlend V. Thorsen, referent; Kine Nyhammer, underskrivere; 

finner vi på møte, tellekorps; finner vi på møte.  

o Hilsener – Sivilkretsen har sagt ja til å komme.  

o Årsmelding – snart klar, vil bli sendt ut til gjennomlesning i slutten av januar 

o Oritentering legatet – venter på regnskap fra legatet.  

o Regnskap 2021 – godkjent av kretsstyret 

o Kontingent 2023 -  settes opp til neste møte 

o Arbeidsplan/terminliste – godkjent av kretsstyret i desember 2021 

o Budsjett 2022 – godkjent av kretsstyret 

o Innkommende saker/annet 

o Valg 

o Avslutning, hederstegn, gaver 

• Arrangementer i 2022 – hvem har ansvar fra kretsstyret 
o Årsmøte - Baard 

o Snøhulekurs – Morten og Astrid 

o Lederkurs: rekrutering og vekst 

o Lederkurs: Hypersys og nettside 

o Bymanøver  

• Revisor  

o Forslag fra kretsstyret: Dag Eikeseth fra Gilden.  


